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LIETUVOS AKLŲJŲ SPORTO FEDERACIJA 

 

VYKDOMOJO KOMITETO POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

 

2023 – 12 – 08  Nr. 4 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas: Giedrius Stoškus 

Posėdžio sekretorė: Kristina Jagminienė 

 

Giedrius Stoškus taria sveikinimo žodį. 

 

Dalyvauja vykdomojo komiteto nariai: Ričardas Valužis, Paulius Kalvelis, Vytautas Girnius, Juozas 

Miliauskas, Irena Karsokaitė, Raimundas Šimkus, Giedrius Stoškus ir generalinė sekretorė Neringa 

Paraščiuk – Balčiūnienė. Nuotoliniu būdu dalyvavo: Mindaugas Triušys, Arnoldas Januškevičius, 

Remigijus Bagdonas, Sigita Markevičienė, sekretorė Kristina Jagminienė. 

Vykdomojo komiteto posėdžiui pirmininkauja LASF vice prezidentas Giedrius Stoškus. Vykdomojo 

komiteto posėdyje dalyvauja 11 narių iš 12. Pagal LASF įstatus, posėdis teisėtas, kai dalyvauja 

daugiau kaip puse Vykdomojo komiteto narių. Sprendimai priimami balsų dauguma. 

Posėdžio sekretorė: Kristina Jagminienė 

Posėdžio pirmininkas Giedrius Stoškus skelbia posėdį pradėtą. 

 

Neringa Paraščiuk - Balčiūnienė supažindina VK narius su posėdžio darbotvarke: 

 

1. Dėl 2024 m. varžybų kalendoriaus aptarimo ir tvirtinimo. 

2. Dėl LAS atskirų sporto šakų nuostatų, bendrųjų čempionatų nuostatų ir rekordų nuostatų 

aptarimo ir tvirtinimo.  
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3. Dėl LASF 2024 - 2028 m. Strateginio veiklos plano tvirtinimo. 

4. Dėl LASF atskirų sporto šakų rinktinių narių ir trenerių sąrašo aptarimo ir tvirtinimo. 

5. Dėl LASF narių sąrašų su neįgalumo lygiais pateikimo. 

6. Dėl šimtalangių šaškių nuostatų keitimo. (R. Valužis). 

7. Dėl komandinio šachmatų čempionato. (M. Triušys) 

8. Dėl LAS komandinių šaškių čempionato nuostatų tikslinimo. (G. Stoškus) 

9. Dėl LAS individualaus plaukimo čempionato rungčių papildymo ir LAS komandinio 

plaukimo čempionato nuostatų ir rungčių papildymo. (G. Stoškus) 

10. Dėl ieties metimo moterims rungties įtraukimo į LAS vasaros lengvosios atletikos 

čempionato programą. (J. Miliauskas)  

11. Dėl federacijos 2024 metų ataskaitinės konferencijos datos tvirtinimo, vietos, delegatų 

skyrimo. 

12. Dėl sporto klubo „Sveikata“ protesto, peržiūrėti sporto klubo „Parolimpietis“ LAS 

komandinio plaukimo čempionato rezultatus. 

13. Dėl piniginių prizų dydžių pakeitimų, skiriamų komandoms už iškovotas prizines vietas 

komandiniuose čempionatuose. (J. Miliauskas) 

14. Dėl piniginių prizų dydžių pakeitimų, skiriamų sportininkams pasiekusiems rekordus 

rungtyse, kurios įtrauktos į paralimpinių žaidynių programą. (J. Miliauskas) 

15. Dėl finansinės paramos lengvosios atletikos rinktinės nario Žygimanto Matusevičiaus 

išvykimui ir dalyvavimui Tokyo maratone. (J. Miliauskas) 

16. Einamieji klausimai. 

 

Giedrius Stoškus– siūlo balsuoti už darbotvarkę. 

 

Bendru sutarimu pritarta darbotvarkei.  

 

1. SVARSTYTA –  Dėl 2024 m. varžybų kalendoriaus aptarimo ir tvirtinimo. 

NUTARTA– buvo aptartas 2024 m. preliminarus  kalendorius. Vienbalsiai kalendorius 

tvirtinamas. 

2. SVARSTYTA- Dėl LAS atskirų sporto šakų nuostatų, bendrųjų čempionatų nuostatų ir 

rekordų nuostatų aptarimo ir tvirtinimo.  

 

NUTARTA –. Buvo aptarti, bendrieji, atskiri sporto šakų čempionatų nuostatai ir rekordų 

nuostatai. Papildyta-pakeista.  



3 
 

2024 LAS komandinio plaukimo čempionato nuostatai.  

Taškų skaičiavimas: pakeisti taškų skaičiavimą, iš startavusių skaičiaus, pakeisti - nuo finišavusių 

skaičiaus. Jeigu sportininkas neatėjo į rungtį komandai -2 taškai.  

Nuspręsta plaukimo estafetėse, kad neliktų reikalavimo, būtinybės turėti moterį komandoje, estafetėje 

galės startuoti ir vienos lyties komanda. Taip pat pritarta suvienodinti rungtis vyrams ir moterims B1 ir 

B2/3 grupėse.  

2024 LAS  braziliškų šaškių aukščiausios lygos nuostatai finale žaidžia 8 vyrai, 8 moterys. Pritarta 

vienbalsiai. 

2024 LAS individualaus plaukimo čempionato nuostatai: įtraukti rungtis 200 m. laisvuoju stiliumi, 100 

m. peteliške, vyrams, moterims. Patvirtinta vienbalsiai. 

2024 LAS šimtalangių šaškių čempionato nuostatai: žaidžiama dviem etapais, pirmas etapas 

šveicariška sistema 6 turai, antrame etape žaidžiama du turai. Pirmas ketvirtukas žaidžia pusfinalį ir 

finale išsiaiškina prizininkus. Likusieji žaidėjai žaidžia du turus šveicariška sistema.  

Apdovanojimai tik pirmoms trims vietoms neišskiriant lyties. 

Visuose nuostatuose bus pakeista: nuo 2024 m. nustatomas ne darbingumo, o dalyvumo lygis arba iki 

2023 m. gruodžio 31 d. kurių regėjimo aštrumas mažiau kaip 10 %,  kurie turi kitą negalią regėjimo 

aštrumas neviršija 10 %. 

Taip pat prie nuostatų klausimo buvo svarstyta ir nutarta dėl naujų klubo narių, negalios dokumentų 

pagrįstumo: jeigu atsirado klube naujas narys pirmą kartą startuojantis varžybose su daug negalių ir 

viena iš jų bet nepagrindinė regėjimo negalia, klubo vadovai prieš varžybas privalo atsiųsti LASF 

dalyvio dalyvumo lygio pažymą su paraiška. Pritarta vienbalsiai. 

3. SVARSTYTA –  Dėl LASF 2024 - 2028 m. Strateginio veiklos plano tvirtinimo. 

NUTARTA –  Pristatytas strateginis planas. Vienbalsiai pritarta. 

4. SVARSTYTA – Dėl LASF atskirų sporto šakų rinktinių narių ir trenerių sąrašo aptarimo ir 

tvirtinimo. 

NUTARTA – Pristatyti rinktinės sąrašo nariai bei treneriai. Sąrašas vienbalsiai patvirtintas. 

 

5. SVARSTYTA –  Dėl LASF  klubų narių sąrašų su neįgalumo lygiais pateikimo. 

 

NUTARTA – prašymas, kad LASF  klubų narių sąrašai su neįgalumo lygiai būtų pateikti laiku. 

 

6. Dėl komandinio šachmatų čempionato. (M. Triušys) 
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NUTARTA – žaidžiama komanda prieš komandą. Komandos sudėtis:  jeigu klubas deleguoja 

dvi ir daugiau komandas tai pirmoji komanda turi būti pilnos sudėties trys žmonės, komandoje 

ne mažiau du žmonės, neprisirišant prie lyties komandoje. Laiko kontrolė 25min. +30 min., 

greitųjų šachmatų principu. Pritarta vienbalsiai. 

 

7. Dėl LAS komandinių šaškių čempionato nuostatų tikslinimo. (G. Stoškus) 

 

NUTARTA – žaidžia komanda prieš komanda. Komanda gali sudaryti vienos lyties 

sportininkai. Pritarta vienbalsiai. 

 

8. Dėl ieties metimo moterims rungties įtraukimo į LAS vasaros lengvosios atletikos čempionato 

programą. (J. Miliauskas)  

NUTARTA –   įtraukti ieties metimą moterų gupėms B1,B2, B3. Pritarta vienbalsiai. 

 

9. Dėl federacijos 2024 metų ataskaitinės konferencijos datos tvirtinimo, vietos, delegatų 

skyrimo. 

 

NUTARTA –  nutarta, kad 2024 metų ataskaitinė konferencija vyks kovo 1 d. LASF  sporto 

klubai deleguoja po vieną delegatą. Pritarta vienbalsiai. 

 

10.  Dėl sporto klubo „Sveikata“ protesto, peržiūrėti sporto klubo „Parolimpietis“ LAS komandinio 

plaukimo čempionato rezultatus. 

 

NUTARTA –  buvo nustatytas neetiškas poelgis LAS komandinio plaukimo čempionato metu 

klubo „Parolimpietis“. Nuspręsta LASF įpareigoti perskaičiuoti taškus protokole. Antrą 

Parolimpiečio klubo plaukimo komandą diskvalifikuoti  ir duoti įspėjimą klubo „Parolimpietis“ 

vadovui Juozui Miliauskui. Nuspręsta viebalsiai. 

 

11. Dėl piniginių prizų dydžių pakeitimų, skiriamų komandoms už iškovotas prizines vietas 

komandiniuose čempionatuose. (J. Miliauskas). 

 

NUTARTA – Pagal finansines galimybes federacija skiria komandoms už iškovotas prizines 

vietas: 

Už 1 vietą – 200 Eur. 

Už 2 vietą – 150 Eur. 

Už 3 vietą – 100 Eur. 
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Pritarta vienbalsiai.  

 

12. Dėl piniginių prizų dydžių pakeitimų, skiriamų sportininkams pasiekusiems rekordus rungtyse, 

kurios įtrauktos į paralimpinių žaidynių programą. (J. Miliauskas) 

 

NUTARTA –  piniginių prizų dydį sportininkams pasiekusiems rekordus rungtyse didinti iki 

50,00 Eur. Pritarta vienbalsiai.  

 

13. Dėl finansinės paramos lengvosios atletikos rinktinės nario Žygimanto Matusevičiaus 

išvykimui ir dalyvavimui Tokyo maratone. (J. Miliauskas). 

 

NUTARTA – buvo aptartas  klubo „Parolimpietis“ vadovo Juozo Miliausko prašymas, dalinai 

prisidėti LASF prie rinktinės nario Žygimanto Matusevičiaus dalyvavimo Tokyo maratone. 

Federacija informavo, kad sportininkas yra įtrauktas į aukšto meistriškumo sporto programą, 

jeigu sportininkui Žygimantui Matusevičiui bus skirtas finansavimas, skirtą finansavimo dalį 

galės pats nuspręsti kokiam maratonui panaudoti. Pritarta vienbalsiai.  

 

 

         Apsvarsčius visus klausimus posėdis baigiamas. 

 

 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                    Giedrius Stoškus      

                                                             

  

 

Posėdžio sekretorė                                                                                            Kristina Jagminienė 

                 


